
ZAPISNIK

sa I vanredne sednice Skupstine Akcionarskog drustva IKARBUS - Fabrike autobusa i specijalni h vozilaodtzane dana 1 1'03'2024. godine u sali upravnog odbora, zemun,Autoput br.24,sa podetkom u 13,00h

Sednici su prisustvovali ovlaSieni dlanovi Skup5tine sa brojem glasova kako sledi:

1. Green Stone Investment Co. Ltd., Jinyan Wang2. Project questra doo Beograd, advokat Branko Bukvid3. Domiko prevo4 MiSo Vitorovi6

Sednici su prisustvovali i:

1. IzvrSni odbor:
Aleksandar Vi6enti6
Petar Baltii

17.446.5s7
2.08s.243

54.t49

2. Ostali prisutni:
Goran Salkovii
Predrag Kresovid
Valentina Dikanovii Bundid
vladan vukmanovid, po punomodju generarnog direktora IKARBUS AD
Sre6ko Kopilovi6, advokat IKARBUS-a i Green Stone Invetment Co. Ltd.
Ivana Kopilovid, advokat IKARBUS-a i Green Stone Invetment Co. Ltd.
SiniSa Zivanovil,advokat IKARBUS-a i Green Stone Invetment Co. Ltd.

Sednicu je otvorio generalni direktor Aleksandar vi6entii, koji je pozdravio prisutne, nakon dega je uskladu sa dlanom 37. statuta i dlana 8. Poslovnika o radu siupstine predioZio da se za predsednicuSkupstine imenuje Jinyan Wang, koja na ovoj sednici zastupa akcije u vlasnistw ve6inskog akcionaraGreen Stone Investment. Navedeni predlog je jidnoglasno usvojen akiamacijom.

Predsednica Skupstine se zahvalila na ukazanom poverenju i predloZil a je da se radi ekonomidnostipostupka o svim proceduralnim pitanjima odluduje aklamaci.jom (:edan dlan Skupstine - jedan glas).

U predhodnom postupku imenovani su dlanovi Komisije za glaszu*rjei zapisnidar.

Za dlanove Komisije za glasanje imenovani su:
Petar Baltid-predsednik
Goran Salkovid-dlan
Predrag Kresovi6-dlan

Za zapisni(,ara imenov ana j e :

Valentina Dikanovid Bundi6



Nakon toga, Komi sija za glasanje je konstatovala da su ispunjeni svi potrebni uslovi za rudSkupstine, te jepredsednik Komisije, petar Baltii, izvestio dlanove skupsiine kako sledi:

I' Komisij a za glasanje je konstatovala da su svi akcionari IKARBUS-a AD uredno obavesteni oodrZavanju vanredne.sednice skupstine Akcionarskog arrstru IKARBUS , na tajnadin sto je, u skladu sazakonom o privrednim druStvima i dlanom 39. stai2. Statuta IKARBUS AD, Saziv objavljen na websajtu IKARBUS AD, a na osnovt] odluke Nadzornog odboia broj II llll2024 od 14.02.2024. godine.

II' Komisij a za glasanje je konstat atovalada su na osno\,l] prispelih punomo6ja dlanovi Skupstine slede6i:

III' Komisij a za glasanje je konstatovala da broj glasova sa pravom odludivanja na Skupstini za sve tadkednevnog reda iznosi 29.528.519, te da se na Skupstini moZe odludivati po svim tadkama ako su na sedniciprisutni ili predstavljeni akcionari koji imaju vise od % od. uktqrog uroiu gtusova, odno sno 14.764.260glasova' obzirom da je na Skupstini zastupljeno 19.585.949 glasov-a, sto eili 63,33yo od ukupnog brojaglasova, kvorum zarad'i punovaZno odludivanje Skupstine po svim tadkama dnevnog reda postoji.

Predsednica Skupstine Jinyan wang je podsetila dlanove Skupstine da se glasanje obavlja putemglasadkih listiia, tako Sto se za svaku liem dnevnog reda.na_dostavljenom giasadkom listi6u zlokruzujejedna od ponudenih opcija, te da se nakon toga glaJdki listi6 predajl ,tuzuE o- licu. Izvestaj Komisijeza glasarqe o izvrsenom glasanju prodita6e .. ,uton svake taeke dnevnog reda po kojoj se glasalo.

Predloiila je da se radi efikasnosti rada na sednici, diskusija ogranidi na 5 minut ai dasvaki udesnik govorisamo jednom po svakoj tadki dnevnog reda.

Advokat Branko Bukvi6 se javio za red. Rekao je da se slaZe sa navedenim, ali predlaZe da mu se omogu.ida ukoliko postavi pitanje i ne dobije jasan odgtvor, moZe da postavi i dojatno pitanje u okviru iste tadkednevnog reda, pogotovu Sto je prisutno sumo t o.1. akcionara.

Njegov predlog je jednoglasno usvojen

Nakon toga predsednica Skupstine je predloZila da dlanovi Skustine aklamacijom glasaju za predlozenidnevni red:

DNE\TNI RED

1' Razmatranje i usvajanje zapisnika sa XI redovne sednice Skupstine odriane dana 20.06.2023.godine

2' verifikacija odluke Nadzornog odbora broj I lll12024 od 01.02.2024. godineo popisu pokretnih stvari

Akcionar
Ukupan broi akciia

GREEN STONE TNVESTMENT-inyan W 17 "446.5s7PROJECT STRA - advokat Branko Bffi
DOMICO PREVOZ- tvtiSo Vitoro"ie



3' verifikacija odluke Nadzornog odbora broj I 212/2024 od,01.02.2024. godine da se masine koje senalaze u hali kojaje prodata u izvr5nom postupku prodaju

4' Ptedlozi za nastavak poslovanja ukljudujuii i predloge zapostupanje sa novcem koji preostane naradunu kompanije nakon sprovodenja izvrSnih postupat i
5' Trenutna situacija nakon Sto je hala prodata i status ma5ina i pokretnih stvari unutar hale

Nakon glasanja konstatovano je daje predloZeni dnevni red usvojen.

Zatim se preslo na rad po utvrdenim tadkama dnevnog reda.

Taika 1.

Po5to se niko nije javio zared,pristupilo se glasanju.

Nakon prebrojanih glasova predsednik Komisije za glasanje, Petar Balti6, obavestio je prisutne da je tadka1. dnevnog reda usvojena.

Zatim se pre5lo senarazmatranje tadke 2. dnevnog reda.

TaLka2.
I

o oopisu pokretnih stvari

Predsednica Skupstine je otvorila diskusiju po ovoj tadki dnevnog reda.

za rcd' se javio advokat Branko Bukvii 
Syjl 

j. rekao da je proditao nacrt ove odluke i pitao je da li jeKomisija za popis dostavila svoj IzveStaj Nadiornom odboru, Sto je bila u obaveziu skladu sa Odlukom.

Dobio je odgovor od sluZbenog lica da je Izve5taj komisije o popisu dopunjen nakon sto je uraden zavrsniradun, tj ' novdani iznosi po kontima su uneti leposredno pred seanic, sil"ps;i"'e. rz tog ruzloga,Izvestaj jedostavljen dlanovima Skup5tine na samoj sednici.

Advokat Branko Bukvi6 je naveo da po ovoj tadki dnevnog reda ne moZe da se izjasni, da neie glasatiprotiv, ali ie biti uzdrian, s obzirom da nije imao prilike da se pre sednice upoznasa sadrZajem navedenogIzve5taja.

Nakon toga se pristupilo se glasanju.

Nakon prebrojanih glasova predsednik Komisije za glasanje. Petar Balti6, obavestio je prisutne da je tadka2. dnevnog reda usvojena.

ZA



Taika 3.

,".ruuu.ri, ourru" *urro.oon ouoo.u o.oi I rrrrroro ou or.or.rrrn. *ourr. uu .* -rurrr. uoi" r.nalaze u hali koia ie prodata u izvr5nom postu

Predsednica Skupstine je otvorila diskusiju po ovoj tadki dnevnog reda.

Za rei' se iavio advokat Branko Bukvii. Rekao je da se slaze da se masine prodaju, ali je naveo da u nacrtuodluke koji je dostavljen akcionarima stoji da se procena vrednosti izvisi od strane direktora lidno iliprocenitelja odgovaraju6e struke. Njegovo misljenje je da procenu ne treba da vrsi direktor, nego sudskivestak odgovaraju6e struke, smatra da treb-a 4 btri. procenitelj masinske struke kako bi s! izbeglaproizvoljnost u proceni' Takode, da se u odluci doda da generalni direktor treba da potpise ugovor sanajpovoljnijim procenjivadem, kao i da bude javno aoriup* zapisnik sa javnog nadmetanja za prodajupokretnih stvari, kako bi svi akcionari.mogli iu .. ,porru;, su pon au-a. pitao je da li ie to biti javnonadmetanje ili neki drugi metod prodaje. ukotito bute licitaciji, d,abude omogu6eno prisustvo na istoj,kako bi postupak mogao da se isprati.

Generalni direktor je odgovorio da 6e biti licitacija. Takode je naveo je postojao problem da se nadeprocenitelj odgovarajuie struke' Naveo je daie 4-S"proceniteljskih ku6a oauiro da dostavi ponude. Istakaoje da 6e se uraditi zapisnik u kojem 6e biti nur.d.rr" sve ponude i da ce isti biti objavljen na sajtuIKARBUS AD, kako bi akcionari mogli da budu upoznatisa istim.

Advokat Branko Bukvii je rekao da ie glasati protiv odluke koja je u materijalu, ali ako sve dopune kojeje predloZio budu prihvaiene od strane Nadzornog odbora, da 6e glasati za donosenje odluke.

Advokat Ivana Kopilovii je istakla da je veiinski akcionar odludio da glasa protiv odluke, jer ne zeli daNadzomi odbor donese odluku, tj. da inosi odgovornost, vei daLelisamo aa se prodiskutuje o ovoj temi.Rekla je da su i advokati IKARBUS-a obavestini o tome od strane veeinsr<og akcionara neposredno predsednicu.

Na pitanje generalnog direktora da li to znadi da odluka ne6e biti verifikovana od strane Skupstine,advokat veiinskog akcionara, Sini5a Zivanovicje rekao Ja ee se danas pod tadkom 5. doneti odluka uvezi prodaje pokretne imovine.

Posto je zavrsena diskusija po ovoj tadki dnevnog reda, pristupilo se glasanju.

Nakon prebrojanih glasova, predsednik komisije za glasanje, Petar Balti6, obavestio je prisutne data(ka3.dnevnog reda nije usvojena.

Taika 4.

u vezi ove tadke dnevnog reda je predvidena diskusija, materijal za oyutadku nije pripremljen.



Advokat Branko Bukvid je zamolio predstavnika ve6inskog akcionara da predodi njihov plan.Jinyan wang je istakla da je Green stone Investment co. tta. od,20li. godine investirao u IKARBUSoko 5 miliona evra' od 2019. do kraja 2023.godine pokusavali su da ,*uTTit ziste u srbiji. Njihova zeljaje bila da investiraju, da se zaposle novi radiici, aa se pokr.rr. proi^oa4u ,, IKARBUS-u, da se uradinesto i za kompaniju, ai zasam grad. Medutim, iokom prethodnih godina ,L r" ,u*o gomilali dugovi, stoje dovelo do toga da je deo imovine prodat.

u vezi konstatacije prisutnih da nijednu zaradt nisu isplatili zaposlenima IKARBUS-a, kao niangailovantm licima od strane Green stone Investment co. rid. (njih sestoro, kojima naknada za njihovrad nije ispladena od 01.05.2023. godine), diji je zadatakbio da se zavrli drugi UppR, kao i da se odrzifabrika kao aktivno priwedno druStv.o; myan wang je odgovo.dUl. tadno da nijedna zarudazaposlenima u IKARBUS-u nije ispla6"r4 kuo da ni 
-nakn 

adi angaio""i. licima nije ispla6ivana odmaia 2023' godine' Ali je naglasila da je naknada za angaiovani ti.u ispla6ena zakljudno sa aprilom2023" kao i da su imali druge troskove. Navela je da se na skupstini prosle godine pridalo o ovoj temi itada su oni napomenuli da su investirali u kompaniju, te da oni iele'daIKARBUS i akcionari priznajuulaganja koja je izvrsio Green Stone Investrnent co. Ltd. Takode je navela a, ," pruJuii ;k"*;;k"ve kaosto su troskovi struje itd., da bi omoguiili osnovno poslovanjJ fiil. St" se tide nepla6anja naknadaangaiovanim licima navela je da 6e taj problem biti resen. .\fli* zbog kdeg nisu pladal i zarade jetaj stoim nisu piznate investicije koje su oni i*rti tokom proteklih s"goaiir. 3t- se tide investiranja u srbiji,istide da je cilj da se.pokusa proizvodnja. Navela je da imaju inforrnaciju da jos uvek nema javnih nabavkiu Beogradu i da se dekaju rezultati izbora. ukratko je informisala priiutne o situaciji na stranom trZistu,kao i da trenutno razvijaju trZiste u'Nemadkoj, uztet<istanut a u Kini imaju fabriku u u gradu Lanzhou,tako da je trziste u Kini na severo-zapadu. Sto s. tide nemadkog hzista to ,,, pr.govodi u vezi samanjimkolidinama autobusa. Plan je da jedandeo proizvodnje bude u Nemadkoj, jedan u Kini, a deo da se prebaciu Srbiju' Iako to ne bi bite velike kolidine, to bi bio samo manji obim plsla, oni ilele daprebace taj deoposla u Srbiju

Na pitanje advokata Branka Bukvida ko bi proizvodio autobuse u Srbiji i kojim sredstvima, imaju6i u viduda je proizvodna hala prodata u izwsnom postupku, a da neposredno sjedi piodaja sve proizvodne opreme,ogovorila je da je to pod uslovom da IKARBUS dobije nove porudzbineu s.ui.;i i da postoje dve opcije.Jedna opcija je dazakupe novu halu ili da se izgradinova hala. Druga op"fui. da se izabere oprema kojapostoji, a koja bi mogla da se iskoristi zaproizvidnlu.

Zated' se javio MiSo vitorovi6- Njegovo misljenje je da su hteli da proizvode u srbiji, ne bi dozvolili da seproda imovina' Postavio je pitanje zasto g-din Yang nije dosao nu o*, kao ni na prethodnu sednicuskupstine' Naveo je da stalno Salje svoje p."arturoit ."koji nemaju nikakve oJgoror., a da on nikada nijedosao da se obrati akcionarima. Prokomentarisao;e da Nemadk ane znasta 6e sa svojim firmama, a da oniprave planove da proizvode autobuse tamo. raklee je rekao qu _-, mje jasno gde ie u Srbiji da praveautobuse' Prida da 6e da zakupe halu ili {a 6e napraviti 
"9ry 

hgll 
"lemu 

niie realna, s obzirom da nijeuspeo da isplaiuje ni zarade zaposlenima. 
.Postavio 

je pitanje i gde je inrerti.uo 5 miliona evra, tj. u sta j ekonkretno investirao.-Nave.o je da je g-din_Yang i*ao porrrrau aaproda IKARBUS, ali to nije uradio.Njegovo misljenje je da se igra sa torrri'', akcion-ara. Nalhsio je da ako ;"1; plan da uzme novac nakonsto se isti prebaci na radun to mu se neie dozvoliti. iostavio je pitanje zasto nije otkupio akcije odakcionara, ako misli da radi Sta ho6e.



Generalni direktor je rekao da su pregovori izmedu g-dina Yanga i BUS coMpANy AG ll trajali 6meseci, ali danisu uspeli da se dogovore u vezi prodaje.-.

Predsednica Skupstine je odgovorila da g-din Yang nije dosao na sednicu skupstine zato sto je trenutno uNemadkoj.

Advokat Branko Bukvii se javio zarcd i naglasio da je tok ruzgoyoraskrenuo sa teme dnevnog reda. Daje on hteo da postavi nekoliko pitanja, ali s obzirom ia Jiayan-w*g ,.;; odgovor ni na jedno pitanje,moze to samo da konstatuje. Podsetio je prisutne da je tema diskusijeipo ouoS turm dnevnog reda predloziza nastavak poslovanja ukljuduju6i i predloge za postupanj. ,u ,,orr".ro toli preostane na radunukompanije nakon sprovodenja izvrsnih postupaka, a aale od prldrtuurrika naiveeeg akcionara mahom duosta je bilo ranije, a ne i sta je plan za dilie. N*.o je da ako j" o., dobro ,*ir-.o ono sto je duo, predlognastavka poslovanja podrazumeva da se prizna 5 miliona evra koje je Green Stone Investmen Co. Ltd.uloZio u prethodnih par godina, a da se pare koje 6e ostati na radunu firme iskoriste u cilju zakupanekihprostora i dalje proizvodnje autobusa IKARBUS. Naveo je da je to utopija koj atrqevise godina. Najveiaodgovornost za trenutno stanje koje se dulo na ovoj sedni"ci Skupstine j; ;.";;.ga na Green stone-u, jer jeimao sve korporatiwe alatke da apsolutno samostalno moZe_da upravlja preduze6em od momenta kada jeizvrsena konverziija potrazivanja u kapital. Naglasio je da_ ako se pazi;i"o pogreoa zapisnik sa prethodnesednice Skupstine, t<gji j.e na ovoj sednici ,rrroJ"rr, ioz" da se vidi aa3. oi u ime svog klijenta tadavet,urgirao i isticao da je hitno potrebno preduzeii odredene radnje da bise izbegla prodaja hale. Tada supredlagali da najveii akcionari zajedno udruZe odredena sredstvl i daju zajamda se namire dugovi koji suu tom trenutku postojali. Nikada nisu dobili odgovor i nikada nisu dobilidrugi prealog, sto jE aor.to ,ukraju do prodaje hale. Ukoliko, dok je hala bi'ia imovina IKARBUS-a nije bilo moguie nastaviti bilokakvu proizvodnju, stav njegovog klijenta je da je nemogude da se od strane IKARBUS-a bilo kakvaproizvodnja pokrene u budu6nosti na bilo t<o.1o3 tolac iji. ri tog razloga da moLe da se prida jedino u vezidaljih postupanja kako smanjiti datju Stetu po sve akcionare, pu i G."J, stone, u vidu umanjenja postoje.eimovine i u vidu daljih-gubitaka u pogledu novca koji treba-da bude na radunu IKARBUS-a. prvi korakumanjenja imovine je da se u Sto kraiem- rgku uradi popis, procena i p.oau;u imovine koja se trenutnonalazi u hali, da bi izbegli tuZbu kupca hale koji jol 
"e 

mbz" da preuzm" r,arr. Rok je produzen zaiseljenje, pa Steta lako moZe da se iztre8ne. Smatra du p.o..rru moze da se uradi u roku od s dani;;;;organizuje neki transparetni nadin prodaje, da se oglasi u dva-tri dnevna lista, misli i na specijal izovanelistove gde se objavljuju oglasi o otkupljivanju takviil stvari. rr,fiJr J-:.;; hil izvodljiv proces.
Istakao je da su druga stvar sredstva koja eeliti vradenana radun, a radi se o velikom iznosu. Ta sredstvane smeju biti upotrebljena za bilo Sta tlie.,o kao sto :" p.irrd ilk;; Green Stone-u. on rrc z,,a okakvim troskovima se prida da je Green Stone uloZio 5 miliona" ev.u ,, pr.tt odnom periodu, to nigde nepostoji u finansijskom izvestaju, tako da svako raspolaganj e na taj nadin, svako plaianje 6e project
Questra vrlo paZljivo posmatrati, jer je njihova_tre""t* prJtpostavku du ,. .uai o zloupotrebi koja se morasprediti' Naveo je da je po njemu jako bitno, ako Nadzorni odbor ve6 nije Oorr"o odluku, da pod tadkom 5Skupstina donese odluku. Takode, naveo je da se sredstva koja se ,.uL ,ru radun, kroz dividendu ili ponekom drugom osnovu, jer nije sigurm da li uopste postoje uslovi ,u irptut, dividende, rasporediakcionarima srazmemo, a interes svih akcion aru je aa aodu do nekih sredstava. Ta sredstva neie ostvaritiako se bude investiralo u neke potempkinove nepostojeie fabrike.

Predsednica Skupstine je odgovorila da prihvata predlog da se glasa pod tadkom 5 i donese odluka oprodaji pokretne imovine, a Sto se tide ispiate dividende i"ostalih konstatacija da nema odgovor. ona nemaovla56enje. Samo ono ito joj je redeno dikaie, ona je rekla.



MiSo vitorovid se iav.io za red i postavio je pitanje da li predsednica Skupstin e moze da dd nekuinformaciju da li je istina ono Sto se plasira u -.ai3i-u da je ilasnik ove fabrike vei prevario nekolikofabrika, uzeo novac i pobegao.

Predsednica Skup5tine je odgovorila da to nije tadno.

Generalni direktor, Aleksandar vi6enti6, je rekao da ukoliko Skupltina na danasnjoj sednici doneseodluku o prodaji imovine, IKARBUS ie Stoje pre mogu6e angazovaiiprocenitelja, koga nije lako na6i,tomora jos jednom da ponovi, i organizovaee fititaciju ,rikoiol 6le se prodati imtvina. problem je u tome stoje radun IKARBUS-a i dalje blokiran, zgradaje prodatapre dva^i po meseca, a jo5 uvek nije dobijenostatak novca' Procenu treba platiti. Naveo;e aa ee pokusatl da to uradi sa odlozenim pla6anjem i nada seda 6e uspeti' U najkradem moguiem roku,-koliko je to mogude u ovim okolnostima i ukoliko Skupstinadonese odluku da se proda pokretna imovina, Karigus 6e sve organizovati.

Advokat IKARBUS-a Sredko Kopilovid je istakao da je novac upladen na radun javnog izvrsitelja 3.januara, medutim do sada nije vracen na radun. Jos uvek nisu isplaieni svi poverioci, treba da se isplati josgrad Beograd, zaitoje to tako nisu dobili.jasno objasnjenje, ali ceo port"iur. p;;ilg; G.]oi.iirruri ,uda se prvo izmire obaveze prema Poreskoj upravi icraduBeograduimedutim izvrsitelj tek sada utvrtlujeko.*: treba da plati i koliko. IKARBUS ,istu ,. moZe da preduziim4 jer nema sredstava. Sve o demu sepridalo je jako tesko sprovesti, jer nema novca. Pored toga, postoji par pitanja otvorenih sa samimkupcem' Upozoravali su vi5e puta izvr5-itelja da zemljiste 
"ii" ou"rr"ul""o prl"enom, ve6 samo poslovnazgrada, a odigledno je da zemlji5te vredi vise ,ego sana zgrada. Treba utwditi dije je. zemljiste, da li joSneko ima pravo na parceli. od izvr5itelja nisu Iobili nikakav odgovor. U meduvremenu je IKARBUSpodneo zahtev za upis prava svojine. Prethodno je konverzija bila predvidena na osnovu samog zakona,medutim, u meduwemenu je donet Pravilnik da mora da se podnise zahtev da bi se taj status izwsio.Naveo je da su podneli zahtev, ali da dekaju odgovor ved dva ,ir..".u. Intervenisali su, ali se jo5 ni5ta nijedogodilo' za akcionare je to jako bitna jnformacrja i to ubudu6e moZe da utide na samu vrednost. Takode,i u vezi predaje zgradeje postojao problem,.ler ni.le mogla da se isprazni, a izwsitelj je odloZio predajunepokretnosti na jos mesec dana. Novac jos nije waden ia radun i sigurno 

".e. uiii iriil;k aja ovenedelje.

Branko Bukvid je postavio pitanje da li postoji pismeno izjasnjenje izwsitelj a zaito nije izvrsio

Advokat sreiko Kopilovid je objasnio da nemaju pismeno objasnjenje izvrsitelj4 kao i da su ga vise putazvali' Truiili su odlaganj e, zbogtoga Sto nile upuee, ,ror,ur. ur*"nl je dobio informaciju da nije mogaoda izvrsi pladanje jer nije dobio instrukcije za piacanje. Izwsio je uplatu poreskoj upravi, ostalo je za gradBeograd. okvimo oko 400 miliona treba da se wati na radun IKARBUS_a.

zatim se preslo naruzrnatranle naredne tadke dnermog reda.

Predsednica skupstine je otvorila diskusiju po ovoj tadki dnevnog reda.



Advokat Sini5a Zivanovicje proditao Odluku dlanovima Skup5tine koja je uvaZilapredloge korekcija koje
je advokat Branko Bukvi6 predloZio na danaSnjoj sednici.

Po5to nije bilo diskusije po ovoj tadki dnevnog reda pristupilo se glasanju.

Predsednik Komisije za glasanje, Petar Baltii je proditao izveltaj uvezi glasanja po ovoj tadki dnevnog
reda i konstatovao daje tadka 5 dnevnog reda usvojena.

Predsednik Komisije za glasarye, Petar Balti6, je saop5tio rez;ultate glasanja kako sledi:

Tadka 1. Razmatranje i dono5enje odluke o usvajanje zapisnika sa Xr redovne
sednice Skup5tine odrZane dana 20.06.2023. godine

Odluka je doneta sa 19.585.949,00 glasova "2A", odnosno lO0% od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,O0yo od broja
prisutnih glasova, 0,000 glasova "UZDRZAN", odnosno O,ooyoo/o od,broja
prisutnih glasova.

Tadka2. verifikacija Odluke Nadzornog odbora br. I 1flt2024 od 01.02.2024. o
popisu pokretnih stvari

Odluka je doneta sa 17 .446.557 ,00 glasova "2A", odnosno gg,\gyo od broja
prisutnih glasova, 54.149,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,290 od broja
prisutnih glasova, 2.085.243,00% glasova "UZDRZAN", odnosno 10,6j yo odbroja
prisutnih glasova.

verifikacija odluke Nadzornog odbora broj r 2fl12024 od 01.02.2024.
godine da se ma5ine koje se nalaze u hali koja je prodata u izvr5nom
postupku prodaju

ukupan broj glasova "zA" 0,00oh odnosno 100% od broja prisutnih glasova, ukupan
broj glasova 19.585.949,00 glasova "PROTIV", odnosno 100,00% od broja prisutnih
glasova, 0,00 glasova"IJZDRZAN", odnosno 0,00olo od broja prisutnih glasova.

Trenutna situacija nakon Sto je hala prodata i status ma5ina i pokretnih
stvari unutar hale

odluka je doneta sa 19.585.949,00 glasova *zA",odnosno roo%od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno O,OOyo od broja
prisutnih glasova, 0,00,00 glasova "UZDRZAN", odnosno O,O}yood Uroia
prisutnih glasova.

Tadka 3.

Tadka 5.



Predsednik Skupltine konstatovao je da su dlanovi Skup5tine doneli sledede Odluke:

BROJ: lllll2024

ODLUKU

I. Usvaja se zapisnik sa XI redorrne sednice SkupStine IKARBUS-aAD, koja je odrZana

dana 20.06.2023 . godine.

II. Odluka stupana snagu danom dono5enja.

BROJ: l2-112024

ODLUKU

I. Verifikuje se Odluka Nadzornog odbora broj I llll2024. ad 01.02.2424.

godine o popisu pokrebrih stvari.

[. Odluka stupa na snagu danom dono5enja.

BROJ: I5-11202
ODLUKU

I. ODOBRAVA SE prodaja ma5ina i ostalih pokretnih sfvari koje sa naiaze u.

hali za proizvodnju autobusa sa juZnim aneksom koja je prodata u postupku

izvrSenja.

11. OBAVEZUJE SE generalni direktor da izvrli procenu vrednosti ma5ina i
stvari navedenih u prethodnom stavu posredstvom procenitelja odgovaraju6e

struke, kao i da organizuje javno nadmetanje u vezi sa prodajom ma5ina.

m. OVLASdUJE SE generalni direktor da zakljudi ugovor o prodaji sa

najpovoljnijim ponudiocem u vezi sa pitanjem navedenim u prethodnim

stavovima.

IV. Odluka stupa na snagu danom dono5enja.
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Sastavni deo ovog zapisnika dine:

1. Izve$taj Komisije za glasanje o postojanju kvoruma za odludivanje2. Izveitaj Komis[ie za glasanje o iezultatima glasanja

ZAPISNIEAR
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Valentina Dikanovii guneiZ ''

SKUPSTINE
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